

Mobile Phone Policy

We recognize that mobile phones are a significant part of students' lives and that technological advancements have made them much more than just communication devices. While we understand that parents may wish for their children to have mobile phones for safety reasons, the administration at Future International Private School has decided to prohibit them on campus. Instead, students must use an iPad or another approved tablet for instructional purposes. This policy ensures that all students can focus safely on learning in every class.

What Students Need to Know and Do:

1. Mobile phones are not allowed on the premises of Future International Private School.
2. Students are prohibited from accessing social networking sites at school, per the ICT Acceptable Use and Cyber Safety Agreement.
3. The school is not responsible for mobile phones that are lost, damaged, or stolen when students bring them to school.

What the Classroom Teacher Needs to Know and Do:

1. Mobile phones are strictly **prohibited** at Future International Private School.
2. If a student brings a mobile phone to school, the teacher or supervisor can confiscate it for violating the mobile phone policy.
3. Confiscated devices must be given to the grade-level supervisor.

What Parents/Caregivers Need to Know and Do:

1. Please ensure your child does not bring their mobile phone to school. In case of an emergency, you can contact the school receptionist.
2. If your child is unwell, they can use the school phone to contact you. The school is responsible for the safety and accountability of all students.
3. The school will not investigate the theft of any mobile phone or music device brought to school.
4. No exceptions will be made to the mobile phone policy for individual students.

Consequences for Violation of the Mobile Phone Policy:

1st Offense: The supervisor will confiscate the phone, which will be held in the principal's office until the end of the day. The student will receive a written warning and can retrieve the device from the principal.

2nd Offense: The supervisor will confiscate the phone, which will remain in the principal's office until the end of the day. The student will receive a written warning, and the parent must retrieve the device from the principal.

3rd Offense: The supervisor will confiscate the phone, which will remain in the principal's office. The student will receive a written warning, and the supervisor will contact the parent to schedule a conference. **The phone will remain in the principal's office until the parent attends the meeting, which must be held within 48 hours.** If the conference is not attended, the student must remain home until the principal meets with the parent.

4th Offense: The supervisor will confiscate the phone, which will remain in the principal's office for three days. The parent must retrieve the phone from the principal on the fourth day. The student will receive a formal disciplinary letter placed in their permanent record.

5th Offense: The supervisor will confiscate the phone, which will remain in the principal's office for ten days. The parent must retrieve the phone from the principal on the eleventh day. The student will receive a formal disciplinary letter placed in their permanent record.

NOTE: Refusing to surrender a mobile phone or other electronic device when directed by a staff member, teacher, or administrator will result in an automatic three-day suspension.

سياسة الهاتف المحمول تاريخ التحديث: 6 يناير 2025

نحن ندرك أن الهواتف المحمولة تمثل جزءًا هامًا من حياة الطلاب، وأن التقدم التكنولوجي جعلها أكثر من مجرد وسيلة للتواصل. وبينما نفهم أن بعض الآباء قد يرغبون في أن يمتلك أطفالهم هواتف محمولة لأسباب تتعلق بالسلامة، فقد قررت إدارة مدرسة المستقبل الدولية الخاصة حظر الهواتف المحمولة داخل المبنى المدرسي. وبدلاً من ذلك، يجب على الطلاب استخدام جهاز iPad أو جهاز لوحي آخر معتمد لأغراض التعليم.

تهدف هذه السياسة إلى ضمان تركيز جميع الطلاب على التعلم بأمان في جميع الحصص الدراسية.
ما يحتاج الطلاب إلى معرفته والقيام به:

1. الهواتف المحمولة غير مسموح بها داخل مباني مدرسة المستقبل الدولية الخاصة.
2. يُحظر على الطلاب الوصول إلى مواقع التواصل الاجتماعي أثناء وجودهم في المدرسة، وفقاً لاتفاقية الاستخدام المقبولة لتقنية المعلومات والسلامة الإلكترونية.
3. المدرسة غير مسؤولة عن الهواتف المحمولة التي تُفقد أو تتعرض للتلف أو السرقة في حال قام الطلاب بإحضارها إلى المدرسة.

ما يحتاج المعلمون إلى معرفته والقيام به:

1. الهواتف المحمولة محظورة تماماً في مدرسة المستقبل الدولية الخاصة.
2. إذا قام طالب بإحضار هاتف محمول إلى المدرسة، يمكن للمعلم أو المشرف مصادره بسبب انتهاك سياسة الهواتف المحمولة.
3. يجب تسليم الأجهزة المصادرة إلى المشرف.

ما يحتاج أولياء الأمور إلى معرفته والقيام به:

1. يرجى التأكد من أن ابنك/ ابنتك لا يحضر هاتفه المحمول إلى المدرسة. في حالة الطوارئ، يمكنكم الاتصال بموظف الاستقبال في المدرسة.
2. إذا كان طفلك مريضاً، يمكنه استخدام هاتف المدرسة للتواصل معكم، المدرسة مسؤولة عن سلامة جميع الطلاب.
3. لن تحقق المدرسة في أي سرقة لهاتف محمول أو جهاز غير مصرح به تم إحضاره إلى المدرسة.
4. لن تُمنح أي استثناءات لسياسة الهواتف المحمولة لأي طالب.

العواقب المترتبة على انتهاك سياسة الهواتف المحمولة:

المخالفة الأولى:

سيقوم المشرف بمصادرة الهاتف، وسيتم الاحتفاظ به في مكتب المدير حتى نهاية اليوم. سيحصل الطالب على تحذير كتابي ويمكنه استعادة الجهاز من المدير.

المخالفة الثانية:

سيقوم المشرف بمصادرة الهاتف، وسيظل في مكتب المدير حتى نهاية اليوم. سيحصل الطالب على تحذير كتابي، ويجب على أحد الوالدين استلام الجهاز من المدير.

المخالفة الثالثة:

سيقوم المشرف بمصادرة الهاتف، وسيظل في مكتب المدير. سيحصل الطالب على تحذير كتابي، وسيتم الاتصال بالوالد لتحديد موعد اجتماع. سيقف الهاتف في مكتب المدير حتى يحضر الوالد الاجتماع، الذي يجب أن يتم خلال 48 ساعة. إذا لم يُعقد الاجتماع، يجب أن يبقى الطالب في المنزل حتى يجتمع الوالد مع المدير.

المخالفة الرابعة:

سيقوم المشرف بمصادرة الهاتف، وسيظل في مكتب المدير لمدة ثلاثة أيام. يجب على الوالد استلام الهاتف من المدير في اليوم الرابع. سيحصل الطالب على خطاب تأديبي رسمي يُضاف إلى سجله الدائم.

المخالفة الخامسة:

سيقوم المشرف بمصادرة الهاتف، وسيظل في مكتب المدير لمدة عشرة أيام. يجب على الوالد استلام الهاتف من المدير في اليوم الحادي عشر. سيحصل الطالب على خطاب تأديبي رسمي يُضاف إلى سجله الدائم.

ملاحظة:

رفض تسليم الهاتف المحمول أو أي جهاز إلكتروني آخر عندما يُطلب ذلك من قبل أحد أعضاء الهيئة التدريسية أو الإدارية سيؤدي إلى إيقاف فوري لمدة ثلاثة أيام.